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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR MLAKA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA: 024-05/23-01/15 
URBROJ: 2170-1-03-00-23-14 
Rijeka, 06. 07. 2023. 

 
ZAPISNIK 

S 5. SJEDNICE VMO MLAKA 
 

5. sjednica VMO Mlaka održana je 06.07.2023. (četvrtak) s početkom u 18:00 sati u prostorijama 
MO Mlaka, G. Duella 2/b. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Darjana Nadarević, predsjednica VMO 
- Ivo Simper, zamjenik predsjednice VMO 
- Elena Dorčić-Spatola, članica VMO 
- Mladen Mandić, član VMO 
- Layla Munitić, članica VMO 
- Snježana Seršić, tajnica MO 

 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i predložila sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rasprava i donošenje prijedloga Programa rada i Financijskog plana za 2024. godinu. 
2. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
3. Razno. 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
AD 1 

 
       Zaključak: 
 

 Nakon rasprave Vijeće je jednoglasno donijelo prijedlog Programa rada za 2024. 
godinu: 
 
1. Zdravstvo - mjerenja tlaka i šećera u krvi dva puta godišnje 
2. Dan žena 
3. Majčin dan i Dan obitelji 
4. Dani MO 
5. Doček Djeda Božićnjaka 
6. Zdrava Mlaka   
 

 Nakon rasprave Vijeće je jednoglasno donijelo prijedlog Financijskog plana za 
2024. godinu. 
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AD 2 
 
Predsjednica VMO Darjana Nadarević informirala je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i 
dopisima primljenim između dvije sjednice. 
 
       Zaključak: 
 

 Nakon poziva na sastanak na terenu Rijeka Plus je uputio sljedeći odgovor: „Prije 
sastanka zatražit će se izvješće od MUP-a o broju nesreća, uzrocima i posljedicama 
istih na obilježenim pješačkim prijelazima u Ulici Franje Čandeka, kao i mišljenje 
stručnih službi Grada. Temeljem dobivenih podataka, utvrdit će se koji je pješački 
prijelaz na navedenom potezu najugroženiji, nakon toga ćemo Vas kontaktirati  radi 
dogovora oko terenskog obilaska i daljnje razrade zahvata povećanja stupnja 
sigurnosti na konkretnom pješačkom prijelazu. 

 Rijeka Plusu će se uputiti sljedeći odgovor: „Budući se u odgovoru ne navodi 
koliko će procedura trajati i kad će se odlučivati o realizaciji prihvaćenog 
komunalnog prioriteta za ovu godinu molimo za hitan sastanak i objašnjenje na 
terenu 13.07.“.  
 

 Vijeće je primilo na znanje odgovor Odjela za komunalni sustav na primjedbe i 
sugestije vezane prvenstveno za drvored u Krešimirovoj ulici, ali i za ostala stabla 
što rastu uz javno prometne površine u gradu. U njemu se navodi da je uređenje  
nogostupa i oko platana Krešimirove ulice obavljeno sukladno projektu odobrenom 
od nadležnih institucija. Na sjevernom nogostupu uz platane je postavljena 
granitna kocka, ali nije betonirano do samog debla radi omogućavanje izmjena 
vode i zraka. U neposrednoj blizini su podzemne vode tj. potok te je što se tiče 
vlage stanje zadovoljavajuće.  

 Prema Zakonima o cestama i sigurnosti prometa na cestama stabla ne smiju ulaziti 
u profil ceste u visini manjoj od 4,5m. Uz navedeno grane ne smiju oštećivati 
nadzemne vodove i okolne građevine te zaklanjati javnu rasvjetu. Redovito se 
provode mjere zaštitnog tretiranja od bolesti i štetnika te folijarnog prihranjivanja, 
te se čini sve što je moguće u okviru zadanih uvjeta. 

 Odgovor je proslijeđen građanima koji su se obratili mjesnom odboru. 
 

 Rijeka Plusu će se uputiti zahtjev za obnovu oznaka zabrane parkiranja pored 
kontejnera za smeće u G. Duella 2 jer se već više puta isti nisu ispraznili zbog 
nepropisno parkiranih automobila koji blokiraju pristup kamionu Čistoće. 

 
 Rijeka Plus je uputio sljedeći odgovor na zahtjev za postavu stupića uz zid na 

skretanju iz ulice V. P. Širole prema zgradi F. Čandeka 1: „Nepropisno parkirana 
vozila su u ingerenciji MUP-a ili Prometnog redarstva, građani mogu prijaviti na 
0800 5101 i zatražiti postupanje prometnog redara. Stupići se postavljaju radi 
zaštite pješaka isključivo na javno-prometnim površinama najčešće ispred školskih 
ustanova, te ostalih građevina javne namjene. Zakonom o sigurnosti prometa na 
cestama zabranjeno je parkiranje na nogostupu“. 

 Odgovor će se proslijediti građanu koji je tražio postavu stupića. 
 

 Vijeće je primilo na znanje odgovor Rijeka Plusa za objašnjenje odbijanja zahtjeva 
za iscrtavanje žutim linijama zabrane parkiranja uz desnu stranu ulice Ivana Sušnja 
2 i 4 u kojem se navodi da na predmetnoj lokaciji postoji znak B36 znak zabrane 
parkiranja i zaustavljanja vozila. 
 

 Temeljem molbe ovlaštenom predstavniku zgrade Franje Čandeka 23b poslat će se 
izvadak iz zapisnika s 4. sjednice Vijeća MO Mlaka - Zaključak rasprave o realizaciji 
izgradnje stubišta od Ulice Franje Čandeka do parkirališta zapadno od kućnog 
broja 23b, te odgovor da se za informaciju o broju registriranih vozila u ulici Franje 
Čandeka 23 A i B obrati MUP-u. 
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AD 3 
 
       Zaključak:  

 
 Potrebno je uputiti molbu Čistoći za postavljanjem spremnika za odlaganje granja i 

zelenog otpada iz vrtova i okućnica na lokaciju preko puta kbr. 17, u ulici Giuseppe 
Duella zbog povećane potrebe s obzirom na okolne zgrade okružene vrtovima i 
zelenilom koje je potrebno i održavati.  

 Nakon ljetne stanke sazvat će se sastanak sa stanarima na temu kvartovske 
problematike. 

  
  
Sjednica je završila u 21:00 sat. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 

Zapisničar: Predsjednica VMO Mlaka: 
 

Snježana Seršić    Darjana Nadarević  
 

  
 

 
       
 
 

 
 

  

 
 
 
 

  
  
 


